
Tijdens de raadsvergadering van 27 juni heeft Armand bij de behandeling van het raadsvoorstel over 
de Godfried Bomansstraat de toezegging gedaan aan Selma om haar vraag over de compensatie van 
de gekapte bomen schriftelijk te beantwoorden.

Hierbij het antwoord:

Op dit moment is nog niet bekend waar de compensatie van de drie bomen zal gaan plaatsvinden. 
Morgen wordt door Rijswijk Wonen gestart met het opstellen van het inrichtingsplan. De 
omwonenden zullen hierbij worden betrokken. Met de omwonenden zal worden bepaald waar de 
drie bomen worden gecompenseerd.

Op bijgevoegde kaart is aangeven welke bomen gekapt zullen worden (de drie cirkels met het rode 
kruis).


